

上山下海樂大嶼

Tour code:
TOUR TICGR07

Relaxing Day @ Lantau Island in all dimensions

行程內容 Tour Highlights :

- 很多時候大嶼山都是去旅行必經的路線，但你又有否認真遊覽過這個香港人的後花園呢？讓我們帶你深度遊大嶼山！
You will usually pass through Lantau Island on the way to airport. Have you ever explored this magical place? Follow us for a day trip there!
- 乘坐 **360 纜車** 前往 **天壇大佛**，沿途可從高空欣賞大嶼景色。途經遊覽 **心經簡林**，洗滌心靈之旅。
Reach the **Big Buddha** by **Ngong Ping 360 Cable Car** and enjoy the spectacular view of Lantau Island. Walk on your way to **Wisdom Path**.
- 在 **寶蓮禪寺** 享用別具特色的齋菜。
Enjoy vegetarian meal at the **Po Lin Monastery**.
- 遊覽 **大澳漁村**，走進大街小巷，包乘坐特色小艇感受當地最純樸的漁村風情。可欣賞最知名的 **水上棚屋** 及有機會一睹 **中華白海豚** 風采。
Tai O is a small fishing village known for its **stilt-houses** and **pink dolphins**.
- 於 **大澳土產市場** 可選購最著名的海味、蝦醬等，全是由大澳居民親手製作，充滿道地特色。
Dried seafood plays a big role in festive banquets and in everyday Cantonese cooking, you can take some home in the Tai O market.
- 本公司已獲得香港品質保證局 **HKQAA** 衛生抗疫措施認證。
車上提供探熱計及酒精搓手液，保障參加者的衛生安全。
We comply with the requirements of Anti-Epidemic Hygiene Measures Certification Scheme. Thermometer and Hand sanitizer are provided in the coach to ensure the personal hygiene of participants.



乘坐 360 纜車飽覽香港大嶼山的優美景致，更可遠眺港珠澳大橋。
Ride on the Ngong Ping 360 to enjoy the stunning view of Lantau Island.



爬上 268 級樓梯登上天壇大佛，是世界上第二大的戶外青銅座佛。
Climb 268 steps to reach the Big Buddha, the 2nd largest outdoor bronze seated Buddha.



在環境寧靜的寶蓮寺享用齋菜
Enjoy vegetarian meal at the Po Lin Monastery.



到訪大澳漁村體感受簡樸漁村生活，乘坐小艇更有機會看到珍貴的中華白海豚。
Take a sampan ride to float along the waterway to see the stilt houses up close; pink dolphins might come by and say hi if it's your very lucky day.



難得來大澳，怎可錯過用古法烹調的炭燒雞蛋仔。
Using the traditional charcoal grilling method to make egg puff, it's worth for queuing up!



大澳的著名土產鹹魚、海味、蝦糕、蝦醬是必買手信。
Don't miss your chance to get some dried seafood home!

時間 Time: 上午 9:00-下午 5:30 (8.5 hours 小時)	價錢 Price (最少 10 人起 min. 10 pax)
私人包團，每日成行 (視乎產品供應情況而定) Private tour (daily operate, subject to availability)	HK\$ 580/ 每位成人 per adult HK\$ 520/ 每位小童(3 歲或以上) per child (Aged 3 or above)

費用包含 Inclusive of:

- 粵語/英語/國語導遊 Cantonese / English / Mandarin-speaking guide
 - 單程昂坪 360 纜車 One-way Ngong Ping 360 Cable Car
 - 大澳小艇遊 Tai O boat ride
 - 寶蓮寺素食午餐 Po Lin Monastery Vegetarian Lunch#
 - 接送服務 Private coach pick-up and drop-off
 - 單日旅遊保險 Single day travel insurance
- #飲品自費 Drinks on own expenses

注意事項 Additional Information:

- 本行程未必適合輪椅人士參加，詳情請與本公司查詢。
Due to the nature of this activity, it may not be suitable for persons in wheelchairs. Please contact us for further details.
- 2 歲或以下不佔座位及不包餐只收取\$30 保險費用及行政費用。
Child under 2 years of age without occupying a seat and meal will be charged HK\$30 insurance fee and handling fee.
- 請穿著輕便舒適的服裝出行，建議穿著運動鞋。
Please wear light and comfortable clothing (preferably dri-fit material) and walking shoes.
- 建議攜帶飲料補充水分。
It is recommended to bring hydrating drinks.
- 行程可能會因季節或天氣或任何其他營運性質的條件而有所更改。
Itinerary maybe altered subject to weather conditions or other operational issues.

費用不包含 Not Inclusive Of:

- 個人支出費用 Other personal expenses

接送詳情 Pick Up / Drop Off:

集合時間 Pick Up time: 上午 09:00-09:30

集合地點 Pick Up location:

任選以下其中一個地點 Choose one of the following points:

- 金鐘統一中心, 金鐘站 D 出口
United Centre, Admiralty MTR station, exit D
- 尖沙咀金域假日酒店, 尖沙咀站 D2 出口
Holiday Inn Golden Mile, Tsim Sha Tsui MTR station, exit D2
- 觀塘 APM 地下 7-11, 觀塘站 A2 出口
APM Mall, Kwun Tong MTR station, exit A2
- 旺角維景酒店, 太子站 C2 出口
Metropark Hotel Mongkok, Prince Edward MTR station, exit C2

解散時間 Drop Off time: 下午 5:30

解散地點 Drop Off location:

- 旺角維景酒店
Metropark Hotel Mongkok

Last Update: 26 Apr 2021